
   Notulen A.L.V. Pomar  13 oktober 2020 

 

 

  1: Opening: 

 

Om even na acht uur heet Han Nicolaas iedereen welkom op de Algemene Ledenvergadering. 

Er wordt een minuut stilte gehouden voor het overlijden van één van onze oprichters, de heer 

Frits Berendse sr. 

 

  2: Ingekomen stukken: 

 

De heren Will Kauffman en Hans Mudde hebben een bericht van verhindering afgegeven. 

 

  3: Mededelingen: 

 

             A: Novelty Destroyers spelen het komend seizoen geen externe wedstrijden bij  

                  Pomar. Waarschijnlijk spelen ze nog wel een bekerwedstrijd bij Pomar. 

 

             B: Afgelopen HSB-vergadering was chaotisch en werd wegens tijdgebrek om 22.00              

                  uur afgebroken. De financiën zijn niet besproken omdat de stukken hierover te laat  

                  waren ingeleverd. 

                  Op 11 november is er een extra HSB-vergadering. 

                  De HSB is op zoek naar een voorzitter en een penningmeester. 

                  De externe competitie van de HSB is gestart. 

                  Binnenkort heeft de HSB een nieuwe website. 

  

  4: Notulen ALV 08 oktober 2019: 

 

De notulen worden vastgesteld. 

 

  5: Jaarverslag Secretaris: 

 

Het jaarverslag wordt vastgesteld. 

 

  6: Jaarverslag Penningmeester: 

 

De penningmeester geeft een toelichting op het financiële jaarverslag. 

Dezelfde trend zet zich voort als afgelopen jaren: de baropbrengst is goed genoeg voor de 

winst-afsluiting ondanks dat we 3 maanden dicht zijn geweest. 

 

De verhuurder probeert huur terug te krijgen via de gemeente. 

Gelukkig is Pomar een rijke club zodat we niet hoeven te bedelen om de huur terug te krijgen. 

 

Inmiddels heeft Loek Beekman zijn schuld vrijwel afgelost. 

 

Rens ter Veen en John Woestenenk hebben een opmerking over het eindresultaat. 

Het beter specificeren van de bar (ontvangsten en uitgaven) zodat het eindresultaat 

overzichtelijker wordt zou op prijs worden gesteld.  

De aanwezigen keuren het jaarverslag goed.  



 
 

  7: Verslag Kascommissie: 

 

De kascommissie heeft op 15 september de boeken gecontroleerd en in orde bevonden, 

waarop de kascommissie adviseert het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beheer. 

De vergadering reageert hier positief op. 

 

 

8: Verkiezing Kascommissie: 

 

Het kascommissielid Markus Lohrer treedt af. John Woestenenk meldt zich aan als reservelid.  

Reservelid Jense vd Wal wordt dan lid van de kascommissie. 

 

De kascommissie bestaat uit de volgende leden: 

       Hans Jacobs 

            Jense vd Wal   

Reservelid: John Woestenenk 

 

 

  9: Barcommissie / keuken: 

 

Frits Berendse zal het komend seizoen als eerste aanwezig zijn om te openen en de boel 

gereed te maken. Hij zal over het algemeen weer bijtijds naar huis gaan. 

Komend seizoen worden weer vrijwilligers gevraagd om te helpen. 

De afsluiting ligt het komend seizoen bij Han Nicolaas. 

 

 

  10: Begroting 2020-2021:  

 

De contributie wordt niet verhoogd. De reserve is de afgelopen jaren gestegen tot ruim  

€ 3000.00. Moet er een limiet gesteld worden zodat het overschot teruggegeven kan worden 

aan de leden d.m.v. bijvoorbeeld contributieverlaging? 

Han Terpstra doet een voorstel om de stukken te vervangen door zwaardere stukken, het 

bestuur zal dit in overweging nemen. Er is genoeg materiaalreserve. 

Vanuit de vergadering zijn er geen verdere op- of aanmerkingen over de begroting zodat deze 

wordt goedgekeurd. 

 

  

11: Jaarverslag Wedstrijdleider: 

 

Frits geeft een uitgebreide toelichting op het jaarverslag en bedankt Han voor het plaatsen van 

de stukken op de internetpagina. 

Het winterkampioenschap moet nog worden voltooid. De beker is nog niet gegraveerd. 

Het snelschaakkampioenschap is wel gespeeld en is gewonnen door Rens ter Veen gevolgd 

door Perry vd Meer en Han Nicolaas. 

De finale van het bekertoernooi van 2017 moet nog altijd worden gespeeld. 

Met een applaus vanuit de vergadering wordt het verslag goedgekeurd. 

 



 
   12: Competitie 2020– 2021 (interne – externe) 

 

De interne competitie wordt in één groep gespeeld, omdat iedereen van iedereen kan winnen, 

alleen is er wel een splitsing in A- en B-spelers.  

 

Het bestuur zal nog overleggen hoe de interne competitie vorm te geven. 

 

Door de aanwezigen wordt een discussie gevoerd over de te volgen Corona-maatregelen. 

Diverse voorstellen worden gedaan: o.a. mondkapjes / handen desinfecteren / ventileren. 

Frits Berendse zal een voorstel via de mail doen uitkomen of men live wil schaken (fysiek op 

de club) of online. 

 

 

 13: Website Pomar: 

 

Han Nicolaas trekt het boetekleed aan omdat de website niet up to date is geweest de 

afgelopen maanden. 

Hans Jacobs pleit voor meer privacy op de website met voor sommige onderdelen een aparte 

login voor alleen leden. 

 

Een plan om de website over te zetten naar een nieuw systeem vergt meer tijd dan lief is. 

Jense en Marcus bieden hun hulp aan om Han te helpen, een afspraak wordt gepland. 

 

 

 14: Promotie/Leden onderhoud: 

 

Het verspreiden van folders wordt uitgesteld na Corona. 

 

  

15: Bestuursverkiezing: 

 

De heren Frits Berendse en Perry vd Meer worden zonder tegenkandidaten herbenoemd als 

respectievelijk bestuurslid Wedstrijdleider en Penningmeester. 

 

Deze voortzetting van het bestuur wordt met applaus beloond vanuit de zaal. 

 

 

 16: Haagsche Rapid Cyclus 2020: 

 

Onder supervisie van de HSB wordt er jaarlijks een Haagsche Rapid Cyclus (HRC) 

georganiseerd.  

De volgende clubs doen daar aan mee (Pomar sinds 2019): 

DD 

Haeghe Ooievaar 

 HSV 

 Pomar 

SHTV 

 



 
Pomar heeft op 7 december 2019 de aftrap verricht van de HRC 2020, de rest van deze cyclus 

kon vanwege Corona helaas geen doorgang vinden. 

 

 

 17: Rondvraag: 

 

Vanuit de vergadering worden nog een paar opmerkingen gemaakt. 

 

- Han Terpstra zal extra voorzichtig zijn vanwege Corona. 

- Frits Berendse merkt op dat Gerbrand Beekman is gestopt wegens gezondheidsproblemen. 

 

 

       

 18: Afsluiting: 

 

Om 22.00 sluit Han Nicolaas de Algemene Ledenvergadering. 


